
International Medical Center 
Mukanova, 235 

Almaty, Kazakhstan 
268-61-61 

 
 
Dear Applicant, 
 
Please call to schedule your medical interview and examination as soon as possible but 
not less than 5 business days prior to your interview. (IR3 & IR4 adoption cases may 
be scheduled same day or one day prior to interview.)  Applicants will be seen ONLY 
with an appointment [business hours 9-5 Mon-Fri] and appointments will be made on 
a first call/ first serve basis.  
 
At the time of the visit please bring your appointment letter (if it applies), your 
passport, 2 current pictures (3x4cm), and finances to cover fees.  Additionally, any and 
all medical documentation (medical charts, reports) INCLUDING vaccination records 
brought will decrease your time and expense.    
 
The base price for our services is 18,000 KZT. [Adoption cases without laboratory 
needs or complications discounted to 12,000 KZT.]  We only accept cash payment at 
the time of the initial visit.  This price includes medical history & examination, blood 
for HIV & syphilis, chest x-ray, and all medical paperwork needed for the application 
process.  It does not include vaccinations, specialist consultations, or other evaluation/ 
treatment if needed.  [Vaccination costs available upon request.] **All fees are subject to 
change due to market conditions.   
 
Results routinely will be available at a second scheduled appointment within 4 
business days of the day you have your blood drawn.  Express service may be 
available for an extra fee if requested at the time of your appointment.  Again the earlier 
you have your initial appointment the better in the event follow-up tests are required to 
determine your status.   
 
 
How to find us: 
We are located directly on the corner of Mukanova & Kabanby Batyra (Kalinina).  We 
are on the first floor and our door opens onto Mukanova.  Look for the sign “IMC”.   
When you call for an appointment you can ask for public transport or driving directions 
from your location if needed. 
 
Please call us for any questions or concerns.  All of our staff is fluent in English.  We 
look forward to serving you. 
 
Sincerely,  
Amy Conner 
Clinical Director, International Medical Center 



 
 
 

 
 

ТОО «International Medical Center» 
г. Алматы, ул. Муканова, 235 

телефон 268-61-61 

Уважаемый заявитель,   

Чтобы записаться на медицинское обследование, пожалуйста, позвоните в 
«International Medical Center» как можно скорее, не менее чем за 5 рабочих 
дней  до интервью. На усыновление  детей (IR3 и IR4) можно записываться в 
более короткие сроки. Заявители будут приниматься только при наличии записи 
на прием  (часы работы: с 9 до 17 с понедельника по пятницу). 

Для прохождения медицинского обследования необходимо иметь при себе 
пригласительное письмо на интервью, паспорт,  2 недавние фотографии (3х4), 
данные о проф. прививках и сумму оплаты. Дополнительно, можно принести 
имеющиеся у вас медицинские документы (медицинскую карту, мед.заключения)  

Стоимость стандартного обследования – 18 000 тенге. Оплата  производится 
только наличными полностью на первом приеме.  Стоимость включает в себя 
сбор анамнеза, осмотр, анализ на ВИЧ и сифилис, рентгенография грудной клетки, 
а также  оформление необходимой  документации. В стоимость оплаты не 
входят  прививки, консультации специалистов, лечение. При необходимости 
информация о стоимости прививок будет предоставлена. Цены на осмотр могут 
изменяться с ростом инфляции.  

Стоиомсть стандартного обследования на усыновление - 12 000 тенге (без 
лабораторных исследований) 

Официальное заключение будет готово через  4 рабочих дня после сдачи  всех 
анализов. Ускоренное оформление документов возможно за отдельную плату по 
просьбе заявителя во время первичного приема. При прохождении мед. осмотра 
могут потребоваться дополнительные обследования, что займет определенное 
время. В связи с этим постарайтесь записаться на прием как можно раньше.  

Как нас найти:        «International Medical Center» находится по адресу:  

ул. Муканова, 235  -  угол ул. Кабанбай Батыра, 198 (бывшая ул. Калинина)  на 
первом этаже  пятиэтажного жилого здания, первая дверь от ул. Кабанбай 
Батыра  (вход со стороны ул.Муканова)  Вы можете подробнее узнать, как 
добраться, когда вы будете записываться на прием по телефону.  

 Запись на первичный и повторный прием по телефону 268-61-61   


